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Najaarsbrief 2023 

De Najaarsbrief is vooral terugkijken naar gedane zaken. Die nemen geen keer, maar daar maken we  

één uitzondering op: de ‘mee te nemen gelden’. O.a. door gebrek aan capaciteit is een aantal zaken 

niet uitgevoerd. Begrijpelijk, maar het bedrag stijgt elk jaar, maar liefst € 2,1 miljoen nu, tegen 1,2 

miljoen in 2021. Dit is ongewenst. Begroting en uitgaven moeten zo dicht mogelijk bij elkaar liggen 

voor een reëel en transparant financieel beleid.  Het is na de motie van de ChristenUnie uit 2012 en 

de aanbevelingen van de accountant een tijd goed gegaan, maar we lijken weer terug bij af. 

In het overzicht zien we dat het naast uitgestelde uitgaven ook gaat om een nieuwe bestemming van 

overgebleven gelden. Dat botst met het begrotingsrecht van de raad. Al is de nieuwe bestemming 

begrijpelijk, daarvoor is vaak toch een nieuw voorstel nodig, want daar wil de raad wel iets van 

vinden. Waarom is niet strikter de hand gehouden aan de begrotingsregels en hoe kan dit voorkomen 

worden?  We hebben een motie om de regels weer helder te krijgen voor raad en organisatie.  

Begroting 2024 

Ambitie: De tering naar de nering zetten is een goed uitgangspunt. Dit keer is het echter niet het geld 

beperkend, maar capaciteit. Net als in 2023 ligt ook voor 2024 de ambitie hoog, waarschijnlijk hoger 

dan haalbaar is, met als gevolg een begroting die hoger is dan nodig. Hoe gaat het college met de 

organisatie en met de raad in gesprek over haalbaarheid en uitvoerbaarheid van opdrachten van de 

raad? Heeft u een overzicht van zaken die eventueel uitgesteld kunnen worden of geschrapt ten 

behoeve van nieuwe opdrachten? 

Verkeer: We juichen toe dat u overstapt op een SVP en daarbij uitgaat van risico’s in plaats van 

historie. Een lang gekoesterde wens en een goede ontwikkeling in de professionalisering. Graag zien 

we een aangepast SVP in de raad tegemoet. We vragen aandacht voor infrastructuur die onveilig 

gedrag uitlokt, zoals de ‘punaises’. Voor de aansluiting Esweg-Legroweg staat al jaren een rotonde in 

de planning. Dat is vaak wel een veilig oplossing, maar hier niet. Herzie dit, hier zou het namelijk een 

grote belemmering zijn voor het busverkeer. Beter een overzichtelijke kruising met een verlaging van 

de maximumsnelheid. Goedkoper en veilig. Neemt u dit over in het SVP? 

Cultuur:  Om voor de Buitenplaats nog eens €310.000 uit te trekken klinkt als veel, maar het gaat 

over €62K per jaar, 5 jaar lang. Als we daardoor een goed functionerend, hoogwaardig museum in 

Eelde krijgen, dat bezoekers aantrekt die bijvoorbeeld eerst in Assen zijn geweest, en ook andere 

musea en de horeca bezoeken, dan is dat een waardevolle investering. Daarvoor moet het ensemble 

wel intact blijven, dus geen happen uit de karakteristieke ommuring of de appelboomgaard bij het 

Nijsinghuis. Is het college dat eens met ons? 

De huiskamerfunctie van de bibliotheken moet eindelijk vorm krijgen – daar is de Buitenplaats echter 

ongeschikt voor -  de huisvesting in de Centrumschool is daarvoor ook te krap. Dus hoe staat het met 

het langverwachte accommodatieplan? Of komt alsnog het Dorpshuis in beeld? Als er één voorbeeld 

is van een functionerende huiskamer, dan is het daar wel. 

Tot slot, u acht het realistisch de huidige ‘behouden koers’ te kunnen voortzetten. U bedoelt 

waarschijnlijk ‘behoudende koers’. Een woordspel met diepgang, we wensen u en de gemeente een 

behouden vaart en Gods zegen op de vele plannen. 


